
„Posle Boží, víme, že džihád je nejlepším dobrým
skutkem, nemáme ho také vykonávat? A on řekl:
“Ne, nejlepším džihádem je správně vykonaná

(přijatá) velká pouť (hadždž).“

‘Á'iša, matka věřících (ať je s ní Bůh spokojen) vyprávěla, že řekla: „Posle Boží, víme, že
džihád je nejlepším dobrým skutkem, nemáme ho také vykonávat? A on řekl: “Ne,

nejlepším džihádem je správně vykonaná (přijatá) velká pouť (hadždž).“"
[Správný(Sahíh)] [Zaznamenal ho Al-Buchárí]

Druhové Proroka (ať je s nimi Bůh spokojen) se domnívali, že džihád na cestě Boží a bojování
proti nepřátelům patří mezi nejlepší skutky, a tak se ‘Á'iša (ať je s ní Bůh spokojen) zeptala
Proroka (ať mu Bůh žehná a dá mír), jestli také nemají dělat džihád? A Prorok (ať mu Bůh
žehná a dá mír) jí řekl, že nejlepším džihádem pro ně (ženy) je přijatá velká pouť, která je
vykonaná v souladu s Koránem a sunnou, bez hříchu a předvádění se.

https://www.sunnah.global/hadeeth/cs/show/2759
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